
   
Reactie in 1e termijn van de PvdA op de Programma Begroting 2020 en het Perspectief 2021 -
2023  
Geacht college en mederaadsleden, 
 
PvdA Woensdrecht heeft de bovengenoemde stukken, technische/politieke vragen en de 
antwoorden op deze stukken ingekomen vragen tot zich genomen. 
  
Allereerst onze complimenten aan de leesbaarheid van de stukken, fijn dat inmiddels de 
indelingen gebaseerd zijn op de nieuwe programma-indeling. 
 
Aan de hand van de programma-indeling schenkt PvdA aandacht aan verschillende 
onderdelen van de begroting. 
 
Sociaal domein 
Gemeente Woensdrecht heeft de ambitie om het hoge kwaliteitsniveau op het gebied van 
Sociaal Domein vast te houden, nog meer inwoners te stimuleren tot zelfredzaamheid en 
gebruik te maken van het voorliggende veld. College kiest sterk in te zetten voor 2020 in 
ondersteuning nog beter te laten aansluiten bij de behoefte van de inwoners.  
College is voornemens om de ‘Huishoudelijke Hulp Toelage’-regeling voor te zetten in 2020, 
waarbij er een wijziging van de eigen bijdrage mogelijk gaat wijzigen. Hiervoor komt u met 
een nieuw voorstel tot besluitvorming.  

1. Wanneer kan de raad een nieuw voorstel ‘Huishoudelijke Hulp Toelage’-regeling verwachten 
ter besluitvorming? 

College geeft aan dat veel inwoners zich goed redden in deze tijden van snelle veranderingen. 
Door deze snelle veranderingen is juist moeilijk voorspelbaar of onze inwoners zich nog wel 
goed kunnen redden gezien verschillende ontwikkelingen. De jeugdzorg en mogelijke PAS 
problematiek kunnen zomaar financiële problemen bij organisaties en onze inwoners treffen.  

2. Zijn er door de PAS problematiek al gevolgen voor de werkgelegenheid in onze gemeente 
zichtbaar? 

‘Samen aan de slag voor een vaardig Nederland 2020 t/m 2024’ is een landelijke bestuurlijke 
afspraak t.b.v. laaggeletterden. In samenwerking met scholen en andere betrokken partijen 
stimuleren de bibliotheken actief en vraaggericht de ontwikkeling van mediawijsheid bij alle 
inwoners van Woensdrecht. Mediawijsheid en digitale weerbaarheid voor alle inwoners van 
Woensdrecht vindt u als college van belang. Deze twee items kunnen niet los van elkaar 
gezien worden.  

3. Wat gaat u doen om alle inwoners te bereiken omtrent mediawijsheid in het algemeen, maar 
ook i.v.m. cybercrime/digitale veiligheid (digitale weerbaarheid)? 

  
Ruimte 
  
PvdA is zeer benieuwd naar het uitgevoerde woonbehoefteonderzoek mede gelet op de 
genoemde ontwikkelingen in de kern Hoogerheide. Het is het college misschien ontgaan dat 
er geen andere concrete plannen buiten deze kern is benoemd. 

1. Hoe wordt in het woonbehoefteonderzoek de overige kernen belicht? 
2. Zijn er nu ook al concrete plannen voor de kernen Huijbergen, Putte, Woensdrecht en 

Ossendrecht/Calfven bekend?  



   
College zit zich in voor het bereiken van een toename van het aantal dagrecreanten en 
mogelijke overnachtingen. Regiobranding is voor hiervoor noodzakelijk (uitwerking 2019). 

3. Hoe ver staat het met de regiobranding voor de Brabantse Wal? 

 
Leefomgeving 
 
College hanteert in de planvorming en inrichting van openbare ruimte rekening te houden met 
klimaatverandering verdroging en (heftige) regenval. Ontkoppeling van het hemelwater en 
laten infiltreren wordt bij herstructurering beoordeeld. 

1. Hoe wilt u dit sturen als na de invoering van de omgevingswet de gemeente zelf hierin niet 
meer aanzet is? 

2. Houdt de gemeente Woensdrecht ook rekening met PFAS?  
3. Is er al een begin gemaakt met een inschatting van de gevolgen van PFAS voor onze 

gemeente? 
4. Denkt u bij afkoppeling van hemelwater ook aan het beschikbaar stellen van subsidies? 

Op basis van de stresstest en de risicodialoog maken we een gezamenlijke uitvoeringsagenda 
met maatregelen. U onderzoekt hoe investeringen in duurzaamheid kunnen bevorderd 
worden. 

5. Met wie wordt deze agenda opgesteld? 
6. Wie heeft baat bij deze maatregelen? 
7. Wat is al onderzocht inzake investeringen in duurzaamheid mbt bevorderen van …..(blz.31) 
8. Wat is hier al concreet uitgekomen/bereikt? 
9. Welke subsidies zijn beschikbaar voor de inwoners/bedrijven inzake klimaat en energie 

(duurzaamheid)? Graag splitsen in gemeente/PS/overheid? 

PvdA Woensdrecht bedankt het college, dat er in 2e instantie inzichtelijk is gemaakt wat de 
burgerinitiatieven openbaar gebied heeft opgeleverd. De significante stijging maakt ons blij. 

 
Economie 
 
In Woensdrecht is er een goede balans tussen Economie en ecologie 

1. Kunt u aangeven waar in het programma economie hier concreet een inspanning voor wordt 
gedaan? 

 
Aviolanda. Wij zijn als aandeelhouder betrokken bij de onderhandelingen met Fokker-GKN, 
Provincie en Business Park Aviolanda over de benodigde investering voor de wide-body 
hangar. 

2. Zijn er nog nieuwe ontwikkelingen bij het businesspark Aviolanda?  
3. Hoe is de status rondom de ontwikkeling Wide-body hangar? 
4. Heeft dit al tot nieuwe inzichten geleid? 

 
Bestuurskracht 
Veiligheid, bereikbaarheid en eigen identiteit zijn voor PvdA thema’s die aandacht nodig 
hebben. Door middel van een extra avondopenstelling kan dit mede gerealiseerd worden.  



   
1. Zijn de uitkomsten van de extra avondopenstelling bekend? 
2. Zijn deze uitkomsten openbaar gemaakt? 
3. Hoe staat het met de campagne ‘Samen tegen criminaliteit’? 
4. Wat staat er voor de uitwerking van deze campagne voor 2020 gepland? 

Tot zover onze vragen en opmerkingen in 1e termijn 
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